

PUBLICATION GUIDELINES

DIRECTIVES DE PUBLICATION

PUBLICATION GUIDELINES. *MCGILL JOURNAL OF EDUCATION* accepts English and French articles in the form of theoretical essays, descriptive reports of research, reviews of books, and commentaries on current educational issues and policies. All papers submitted should be: double-spaced, in quadruplicate, in the format of the American Psychological Association style manual (4th edition), 15-20 pages in length, and accompanied by an abstract of not more than 75 words. The title page with author's name and address should be on a separate page. It is assumed that papers have not been simultaneously submitted to any other publication. Authors of accepted papers will be requested to assign all rights to copyright to the *Journal* by means of a standard form. The review period ranges from six weeks to three months.

References, notes, tables, graphs, and figures should be limited so that they do not detract from or clutter the text of the article.

All submissions should be addressed to the Editor, *MCGILL JOURNAL OF EDUCATION*, McGill University, 3700 McTavish Street, Montreal, Quebec, Canada H3A 1Y2. (Telephone: 514 398-4246; Fax: 514 398-4529; e-mail: keenana@education.mcgill.ca)

DIRECTIVES DE PUBLICATION. Le *REVUE DE SCIENCES DE L'ÉDUCATION DE MCGILL* accepte des articles en anglais et en français sous forme d'essais théoriques, de rapports de recherche descriptifs, de critiques d'ouvrages et de commentaires sur les politiques et les enjeux actuels dans le domaine de l'éducation. Tous les articles doivent être dactylographiés à double interligne, soumis en quadruple exemplaire, suivre la présentation du manuel de style de l'*American Psychological Association* (4^e édition), compter entre 15 et 20 pages et être accompagnés d'un résumé d'au plus 75 mots. La page titre portant le nom et l'adresse de l'auteur doit être volante. Il est entendu que ces articles ne doivent pas avoir été soumis simultanément à une autre revue. Les auteurs des articles acceptés devront céder tous leurs droits d'auteur au *Journal* au moyen d'un formulaire standard. Le délai de lecture peut aller de six semaines à trois mois.

Les références, les notes, les tableaux, les graphiques et les figures doivent être limités pour ne pas encombrer le texte de l'article ou distraire le lecteur.

Tous les articles doivent être adressés à la rédactrice en chef, *REVUE DE SCIENCES DE L'ÉDUCATION DE MCGILL*, Université McGill, 3700, rue McTavish, Montréal (Québec) Canada H3A 1Y2 (téléphone: (514) 398-4246; télécopieur (514) 398-4529; keenana@education.mcgill.ca).



In this special issue on "Global Girls"

- 213 Guest Editorial: Global Girls:
Gender and education as
a platform for Action
Claudia Mitchell & Marilyn Blaeser
- 221 Considering the Case for Single-sex
Schools for Girls in South Africa
Robert Morrell
- 245 Girl Power in Nervous Conditions:
Fictional practice as a research site
Ann Smith
- 261 Creating Programs for Safe Schools:
Opportunities and challenges in relation to
gender-based violence in South Africa
Mlamleli, Mabelane, Napo, Sibiyi, & Free
- 279 Identity and Social Integration: Girls from
a minority ethno-cultural group in Canada
Ratna Ghosh
- 303 Index - Volume 35 2000